



## PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA

### KENYATAAN TAWARAN

Pembekal adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

**KETERANGAN TAWARAN** : PERKHIDMATAN MENAIKTARAF “INSTRUMENT LANDING SYSTEM” (ILS) USANG DI SABAH DAN SARAWAK (LAPANGAN TERBANG TAWAU DAN SIBU)  
**JENIS TAWARAN** : TERBUKA

KOD BIDANG	BIDANG	SUB BIDANG	PECAHAN SUB BIDANG
22 05 01	PERKHIDMATAN	PENYELENGGARAAN/PEMBAIKAN KEJURUTERAAN DAN KOMUNIKASI	ALAT SEMBOYAN PERHUBUNGAN/PENYIARAN

**TARIKH MULA TAWARAN** : 15/04/2021 (KHAMIS)

**TARIKH TAKLIMAT** : 20/04/2021 (SELASA), JAM 10.30 PAGI

**TARIKH TUTUP TAWARAN** : 27/05/2021 (KHAMIS), JAM 12.00 TENGAHARI

**TEMPOH SAH LAKU** : 180 HARI

**LOKALITI** : Semua Negeri

## PERINCIAN TAKLIMAT

PERIHAL	TARIKH / MASA	LOKASI	PEGAWAI PENYELARAS	KEHADIRAN MAKSIMA
PERKHIDMATAN MENAIKTARAF "INSTRUMENT LANDING SYSTEM" (ILS) USANG DI SABAH DAN SARAWAK (LAPANGAN TERBANG TAWAU DAN SIBU)	20/4/2021 (SELASA) 10:30AM	DEWAN UTAMA, PEJABAT WILAYAH SEMENANJUNG, PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA, BLOK A, KOMPLEKS PUSAT KAWALAN TRAFIK UDARA, JALAN LTSAAS,47200 SUBANG	ENCIK SHARUDIN BIN HASHIM	1

## PERINCIAN LAWATAN TAPAK

PERIHAL	TARIKH / MASA	LOKASI	PEGAWAI PENYELARAS & NO.TELEFON	KEHADIRAN MAKSIMA
PERKHIDMATAN MENAIKTARAF SISTEM DVOR/DME USANG UNTUK TEMPOH 24 BULAN (2 TAHUN) DI LAPANGAN TERBANG SIBU, BINTULU DAN LIMBANG, SARAWAK	1/5/2021 (SABTU) 11:00AM	PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA, LAPANGAN TERBANG SIBU, JALAN DURIN, 96007 SIBU, SARAWAK	ENCIK KRISCARLSON ANAK BATIN kriscarlson@caam.gov.my 084-307764	1
	6/5/2021 (KHAMIS) 9:00AM	PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA, LAPANGAN TERBANG TAWAU, PETI SURAT 379, 91007 TAWAU, SABAH	ENCIK RAZALI IMBRAN razali.imbran@caam.gov.my 089-950111	1

- 1) Taklimat Tender dan Lawatan Tapak adalah **WAJIB** seperti ketetapan pada Kenyataan Tawaran Pembekal. Penetapan tarikh dan masa lawatan tapak adalah mengambil kira jadual penerbangan lokasi berkaitan yang terhad berikutan Pelaksanaan Perintah Kawalan Pergerakan (PKP), Perintah Kawalan Pergerakan Bersyarat (PKPB) dan Perintah Kawalan Pergerakan Pemulihan (PKPP) dan mematuhi syarat perjalanan ke Negeri Sarawak tanpa kuarantin iaitu tidak melebihi tiga (3) hari & dua (2) malam yang ditetapkan oleh Kerajaan Negeri Sarawak.

- 2) Pembekal juga diingatkan untuk mematuhi segala SOP COVID-19 yang telah ditetapkan oleh pihak MKN dan KKM.
- 3) Ketidakhadiran atau kelewatan ke sesi taklimat dianggap sebagai tidak menghadiri taklimat. Sebarang rayuan mengenai ketidakhadiran atau kelewatan ke sesi taklimat selepas tarikh dan masa yang ditetapkan tidak akan dilayan. Individu yang menghadiri sesi taklimat tidak dibenarkan mewakili pembekal lain.
- 4) **Kehadiran ke sesi taklimat dan lawatan tapak adalah diwajibkan. Selaras dengan 1PP PK2.1 perenggan 8 (vii)(a)(3)(vi), hanya penama di sijil akaun pendaftaran syarikat MOF sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat ini. Pembekal tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam sijil tersebut. Pembekal dikehendaki membawa sijil pendaftaran syarikat (MOF), cop rasmi syarikat dan kad perniagaan. Kegagalan mengesahkan kehadiran akan menyebabkan pembekal tidak layak menyertai tender ini (sekiranya berkaitan).**